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                Již od roku 2001 se věnuji intenzivně optimalizaci webových stránek pro vyhledávače (SEO), internetovým marketingem (SEM), poskytuji profesionální služby v oblasti tvorby webových prezentací a internetových obchodů (viz. reference), v poslední době se věnuji velmi intenzivně marketingu v sociálních sítích jako jsou facebook, twitter a další online média pro marketing, ...... více informací

            
 
				
            

            
                
                
                     
				                    
                        Aktuální realizace

                        
    
                        
                            Pension Rafael Bedřichov v Jizerských horách  - zcela nový web pensionu, přizpůsobený moderním trendům ale hlavně mobilním zařízením. ...

                        
 
                        

                    
 
						
				                    
                    
                        SEO, SEM, SMM, SMO

                        
    
                        
                            Vše o těchto praktikách internetového marketingu najdete podrobně rozebrané na jednotlivých stránkách. Kde se dozvíte více. A pokud ...

                        
 
                        

                    
 
                    
						
				                    
                        Link Building

                        
    
                        
                            Link building - budování zpětných odkazů

Jeden z nejdůležitějších parametrů při hodnocení webových stránek vyhledávači. Počet a kvalita zpětných ...

                        
 
                        

                    
 
						
                
 
                

		                Tak zase o kousek dál. Pokud chcete nastavím vám Google Analytics tak jak je potřeba a že to umím otom svědčí i další certifikace.



________________________________________________________________________________________________

Podle certifikátu poznáte společnosti, které mají špičkové znalosti služeb Google a řídí se doporučenými postupy Google. Nyní mezi ně patřím i já.



_______________________________________________________________________________________________________

SEO je jeden z oborů, který dělá spousta lidí a prodávají to lidem, kteří tomu nerozumí a dělaj věci, který jim mohou uškodit.

Bohužel špatné na tom je, že ti klienti to nepoznají že by na tom mohlo být něco špatně.

Ano a za tímhle názorem si stojím. Dělám SEO dobře, dělám ho kvalitně, ale dělám ho pomalu a jsem drahej, to je to nejlepší co dokážu lidem dát. Nic negarantuju.

Proč?

Udělám analýzy a řeknu klientovi musíte s tím webem udělat to a to, a když on to neudělá. Nebo klient je nejdražší na trhu, s tím taky nezmůžu. Příklad z praxe seo pro zimní areál a on nenapadne sníh a s tím taky nic nezmůžu. Proto negarantuju lidem, SEO není laboratorní prostředí, nedokážu mít všechny tyhle věci pod kontrolou.

Jsem konzultant a proto platíte za zkušenosti, moji práci a za rady, které jsem za celou dobu (od roku 2001) nasbíral.

_______________________________________________________________________________________________________

Naše společnost spolupracuje s Nuvio.cz,  která má za sebou velmi mnoho kvalitních a kreativních designů. Všechny jimi navržené designy jsou originálním výtvorem, žádné „free“ šablony.

________________________________________________________________________________________________________

Nedá mi to ale na mám tu novinku, tedy ona to až zas taková novinka není je to je napsaná pravda. Na stránce POOH.CZ jsem našel článek Jak poznat podvodné SEO? Co třeba „SEO lišta“? a tam krásně se rozebírá co to vlastně SEO je ono vlastně je všeobecně známé že SEO je optimalizace pro vyhledávání a pro vyhledávače, ale někteří rádo by „experti a SEO mágové“ řadí SEO pouze do roviny pozic ve vyhledávání na klíčové slovo, jenže ona PRAVDA je úplně někde jinde.

A jediná pravda je že, cituji z pooh.cz:

„Pamatujte, optimalizace pro vyhledávače nikdy není založena na tom, že se na vašem webu objeví „SEO lišta“ ani žádné odkazy, které tam nechcete mít vy sami a které nedávají žádný smysl. „

Možná by bylo dobré si přečíst tzv Etický kodex SEO.

_______________________________________________________________________________________

Chtěl bych se poděli o jednu, ne moc korektní, situaci s firmou Darkmay s.r.o. která sídlí v Liberci na ulici Ruprechtická. Pro jednu nejmenovanou společnost jsem kdysi dělal optimalizace nákladů přes Sklik a Google AdWords a pabychom mohli sledovat jak se nám vyplácí nebo nevyplácí tak jsem z kraje roku 2008 nasadil na jejich internetový obchod Google Analytics……….>pokračování

________________________________________________________________________________________

Jedna taková zpráva co by mohla znepokojit Seznam.cz – Google se spojil s Centrum Holdings a dotahuje Seznam – Ročenka 2010 – Aktuálně.cz http://bit.ly/i7uyuC

_________________________________________________________________________________________

Zdravím tak ještě jedna o facebooku @hassmanm píše krásný článek o tom zda je nebo není čas na nějakého přemožitele facebooku. Pokud Vás to zajímá pak si to určitě přečtěte.

_________________________________________________________________________________________

Nedávno mi na twitter přišel tweet a ten mě strašně pobavil tak musim dát sem link aby jste si ho taky přečetli protože to je fakt nádhera ten článek se nazývá Jak vyhodit peníze za zbytečný web

_________________________________________________________________________________________

Tak jsem četl o včerejší Web Analytics Wednesday (CZ) která se konala v Praze a děsně mě zaujalo heslo které pronesl Jim Sterne “ Optimize your website today, optimize the company tomorrow!“ to je věta, kterou asi jen tak nezapomenu a budu ji používat 🙂 (díky Jime)

_________________________________________________________________________________________

Musim to sem napsat včera mi kamarád poslal přes twitter zprávu prý nejlepší stránka na facebooku 🙂 http://www.facebook.com/help/contact.php?show_form=delete_account

_________________________________________________________________________________________

Tak zase po dlouhé době jsem tu a chvilku sem zase něco napíšu. Setkal jsem se v poslední době s lidmi, kteří nevědí co je tzv. linkfarma. a tak bych rád osvětlil toto téma. myslím že je to velmi důležité téma v poradenství zaměřené na SEO a SEM. Slovy klasika: Linkfarma je když… Webové stránky, které na sebe odkazují, aby uměle zvýšily popularitu své stránky. Tyto stránky jsou vyřazovány z výsledku vyhledávání a nemají žádnou váhu. Link farmy jsou weby složené z mnoha stránek, které jsou vzájemně velmi dobře propojeny zpětnými odkazy tedy linky, které na sebe ukazují. Všem stránkám link farmy se tak zvyšuje Google Page Rank a i Srank a web se proto umisťuje vysoko ve výsledcích vyhledávání (SERP – je anglická zkrátka ze Search engine result page, tedy stránka výsledků vyhledávání.). Link farmy také mohou být tvořeny různými weby, které buď patří jednomu majiteli nebo se spojí dohromady právě kvůli zvyšování PageRanku a Sranku. Protože link farmy slouží k obelstění vyhledávače a uživatelům nejsou nijak užitečné, použití link farmy se řadí k zakázaným SEO technikám, patří proto do kategorie praSEO (v Čechách pejorativně používá k označení nekalých technik určených k oklamání vyhledávačů) a hrozí za ni penalizace nebo i BAN. Z tohoto důvodu je také důležité na link farmy nikdy neodkazovat. _________________________________________________________________________________________

Tak zase po dlouhé době jsem tu a chvilku sem zase něco napíšu. Vzhledem k mému pracovnímu vytížení a stresu v zaměstnání jsem se jaksi nedostal k nějakým dalším informacím. Strašně rád bych jel na Webmaster World PubCon Conference Vegas 2008 jenže bohužel jsem zaměstnanec a jen tak dovolenou nedostanu takže tam jedou snad moji přátelé a doufám že přivezou zase fůru informací ze světa optimalizace a dalších záležitostí týkajících se webů. No a pokud by jste někdo měl zájem tak: PubCon is a multi-track educational conference hosted by SearchEngineWorld & WebmasterWorld. PubCon events are for thought leaders and professionals in search engine and Internet marketing to gather and to share best practices in the design, development, promotion and marketing of their Internet businesses and brands. Registration is essential! http://www.pubcon.com This is the Official PubCon Group Jo a taky už jste přišli na facebook?  www.facebook.com docela dobrej žrout času ale co zkus te si to 🙂
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				                    	SEMOR spustil LINK DIGGER
	01. června 2020 Co to vlastně je ten LINK DIGGER?
Jedná se o nástroj, který vám dokáže zjistit jak si na tom ...


				                    	e-shopy na míru
	11. dubna 2019 Hledáte-li dodavatel pro prodej na internetu - tedy dodavatele e-shopu je možné se obrátit na některou z mnoha ...


				                    	Taky objednáváte web s nadsazenými požadavky?
	01. března 2018 Většina klientů tajně doufá, že když objedná web, tak bude samozřejmě optimalizovaný pro SEO. Většina klientů je zklamaná... ...
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